
Geachte fracties,

Ik woon al jaren in Raalte, als inwoner geniet ik van de openbare ruimte. Maar de laatste tijd zie ik 
het onderhoud flink achteruitgaan.

Neem bijvoorbeeld het onkruid (zie foto). Afgelopen weekend geschoten aan de Maten in Raalte. Dit 
lijkt me niet 'Raalte' waardig. 

Maar dit is niet alleen aan de Maten, in veel meer wijken staat het onkruid hoog tussen de 
stoeptegels. 

Ook het algemene groenonderhoud heeft meer aandacht nodig. Duurzame inzet. En beplanting die 
biodiversiteit kan stimuleren. Er is veel achterstallig onderhoud.

Op papier staat alles mooi maar controleren jullie als raad ook de praktijk?

Hoor graag van jullie.

Laten we samen gaan voor een schone, groene en veilige leefomgeving!

met vriendelijke groet,


